
Styremøte 
Hovedstyre i Spanskrøret 2025 

________________________________________________________________________ 
 

 

Dato: 30.04 

Sted: kontoret  

Ordstyrer: Fredrik 

Referent: Hanna 

Tilstede: Mats, Malene, Hanna, Fredrik, Helene, Unn, Synne, 

Gina og Oskar  

Fraværende: Henrik 

Oppsummering 
 

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig 
 

- Mats 

                  

Runde rundt bordet 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik K2K har ikke hentet seg inn, er en annen mann! Er ikke 
seg selv, elelr kanskje dette er det nye vi får av fredrik. 
YOLO 

#GetWellSoon 

Hanna påske, sagt opp leiligheten, vært på mange visninger 
og kost meg! Scoret to mål på de siste spanky  

#flyttefest? 

Oskar dro ikke hjem i påsken, konkurrerte taiboksing, vant 
etter 1min og 30sek!!! det er veldig bra for dere som 
ikke vet det. Blitt leder for naborevyen og hatt besøk av 
familien.  

 

Unn Har vært hjemme og hatt påske og solt meg :)) Vært i 
Orkanger til utredning av kneet og funnet ut at jeg skal 
operere kneet på fredag. 

#endaenflyttefe
st? 

Helene Vært hjemme i påska, gått mye tur, blitt glad i 
Temperunden!  

#Løgner 

Malene Vært på Frøya igjen. Jobbet hele påska, vært på en  



oslo getaway for Billie Eilish konsert - woman crush 
since 2017 “six feet under” 

Mats vært hjemme i bærum, han har blitt med i 
omegahåndball, men også blitt leder av 
Spankymisten!!! Og mye annet morsomt! 

#bærumbitch 

Henrik Spelt 2 av 3 gjenverande kampa for spanky. Jobba som 
vanlig..  

 

Synne Gått tur, hadde solbrilleskille, dro til frankrike for å bli 
kvitt skille. Hatt visning har ikke fått noe inntrykk 
ææææ.  

 

Gina Gullblekka, hatt påskeferie, feira bursdag, vært med 
Fredrik på K2K og var barnepass. Pynta den depresive 
leiligheten så den ikke er sååå depressiv lenger.  

#2.plass 
#Barnevakt 

 

 

 
 
 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Møter med LL og NV. 17.mai planlegging og 
medarbeidersamtaler. K2K 

#HardJobbingHer 

Hanna Det vanlige + medarbeidersamtale for fredrik! Sjekket 
litt med klistremerker, men har ikke funnet “små” nok, 
skal jobbe mer med det  

 

Oskar Det vanlige.   

Unn Hengt opp knagger og bilde på kont, fylt på med brus 
og stekt vaffler. 

 

Helene Sendt mail om kræsjkurs. Startet på overføringsnotat.  

Malene Sendt mail til IKT-ansvarlig i Abakus og Online, 
oppdatert plugins og greier i wordpress. 

 

Mats Jobbet dag, men ikke natt med produksjonen 
Vitnemålet. *Vitnemålsutdeling fredag kl. 12 host host* 
Planlagt disk golf med Redaksjonen (som de driver 
med nå). Oppdatert erfaringsskriv. 

 

Henrik Gjennomført turndag. Kor va dokke??  

Synne planlagt og hatt møter rundt arrangementer. avlyst litt. 
laget promovideo (Lina laget selve videoen all cred til 

 



henne). snakket med banksalen for å få signert avtale 
om imball. snakket litt med studenterhytta. 

Gina vært på møte med velferdstinget, fadderworkshop, 
ferdig med fadderpåmelding, delt opp faddergrupper.  

 

 
 

Ris/ros 
           

Hvem R(i/o)ses for hva 

Helene For å skaffe perm :)) 

Gina (og Olav) Ros for å passe på meg til K2K 

  

  

  

 
 
 
 
 

Spanks 

 

Hvem har 
sendt inn 

Hvem skal få 
spank Grunnlag for spank Tas den? 

Henrik Hanna For å legge inn XL tskjorte må meg nestegang 

Mats Unn For å ha feil i spankesystemet 
Ja! Men hjelp 
meg å se 
over! 

Mats Henrik 
For å legge turndag på samme dag som 
pipipbaluba Ja 

Fredrik Fredrik 
For å trenge Gina som barnevakt og ikke 
bare edruvakt på K2K Ja 

    

    

 



 

Styrets forslagskasse 

 

Hva Hva har kommet inn? 

Fra Olav Tavle på kont :))) (Han fant ikke forslagskassen) 

Handlingsplan:  Unn sjekker videre om dette! 

Anonym 

Jeg har opplevd at en liten gjeng i styret presser veldig på, og 
promoterer mye for sine egne arrangementer, og dermed føles 
undergruppene neglisjert. Selv om arrangementet fra undergrupper har 
blitt lagt inn i spanskrøret i god tid i forkant, er det alltid noen i styret som 
lager andre arrangementer som kræsjer med samme dag, og som 
dermed gjør at færre møter opp på undergruppene sine arrangementer. 

Handlingsplan:  

Vi i styret tar kritikk her og vi skal fremover bli flinkere til å dobbeltsjekke 
med kalenderen!  
Lager et punkt i styremøtemalen som blir å finne ut hvilke arrangementer 
som skjer de kommende ukene! 

 
 
 

Saker <33 

 
 

Sak 1:  17.mai Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
17.mai nærmer seg og vi må finne ut av hva vi skal ha ordnet ferdig 
på forhånd, og hvordan vi vil gjøre det med rydding. 

Diskusjon 

Promotering:  
- FB-arrangement  
- Plakat 

 
Rydding:  

- få ting opp og ned 
- noen fra nede og til kontoret 
- noen rydder oppe i 13.  

 
Før 17.:  

- kaffe  
- finne ut hva vi trenger å kjøpe.  

 
Lage tabell over hva man skal ta med seg 
Finne ut av hvordan heisen fungerer.  
 



Konklusjon  

Handlingsplan 

Hanna og Fredrik finner ut av:  
- Hvordan heisen fungerer den dagen.  
- Hvordan er ryddingen.  
- Lager ansvarsfordeling etter møte.  

 
  

Sak 2:  Arrkomleder vervet, engasjement og medlemstall Innmelder: Fredrik 
Tid: 45min 

Bakgrunn 

Synne og jeg ble enige om å ha møte om arrkomleder vervet og hva 
man kan gjøre for å forbedre det. Her er en oppsummering på hva vi 
snakket om.  
 
Deres tanker? 
 
Sende dette til Skom og få deres mening? 



Diskusjon 

Synne, Maren, Oskar, Benjamin og Hanna hadde møte i dag. 
 
Oppsumering av møtet: 

- Vi er færre, men et vanlig kull :)) 
- Det oppleves tungt å ha vervet fordi en prøver på mye kjekt for gøy i linjeforeningen, 

men folk møter ikke opp. 
- Det legges masse innsats og arbeid i arrangement og promotering og folk føler ikke 

ansvarsfølelse for at de må møte opp. 
- Med tanke på sammarbeid med andre linjeforeninger: HC og Ægir stilte ikke opp på 

vårfest i fjor. Prøvde å kjøre det safe med å arrangere med Erudio (som var et ønske 
fra flere) men det må avlyses fordi det ikke er nok påmeldte. 

- Synne legger til rette for at det skal være lett å møte på arrangement, og avholder 
interne arrangement i komiteen. 

- Tilbakemeldinger tas og det arrangeres ting som folk i linjeforeningen ønsker men 
folk kommer fortsatt ikke.  

- Manglende ansvarsfølelse for å dukke opp på arrangement du selv har ønsket. 
- Mye penger og relasjoner til sammarbeidspartnere står på spill på store arrangement. 
- Folk “bryter avtaler” og gir ikke beskjed og terskelen er lav for å droppe. 

 
- Hva kan vi gjøre for å vri trenden? 
- Avholde et spørreskjema hvor vi er ærlig om at det ikke har vært noe særlig oppmøte 
- Lage en forventlingsavklaring når en blir med i en komite (heller få gira medlemmer 

enn mange stumme medlemmer i en gruppechat) 
- Sanksjon for å ikke være deltakende i komite kan i verste fall være å bli kastet ut 
- Det må finnes et resursmiddel for å klage. 
- Evalueringsskjema: Hva skal til for at vi kan gjøre det bra for deg i linjeforeningen? 

Åpenhet rundt at det er få som kommer på arrangement. Hvordan blir vi et bedre 
styre? Synes du det er for mange arrangementer? Hva er ditt favorittarrangement? 
Hva savner du at komiteen du er med i gjør. Legge inn en liste over alt som er 
arrangert i år: huk av det du liker! 

- Nestleder i hver komite, med egen kontrakt. Avlaster leder, og skaper arrangement av 
komitemedlemmer. Gi nestleder underskriftsrett for lederen over seg. Velges 
demokratisk på første møte.  

- Lage en egen nestlederkomite for erfaringsdeling og inspirasjon (inspekrør er “leder” 
av “nestlederkomiteen) 

- Nytt punkt på kontrakt om at en må komme pån arrangement eller fremsnakke det 
- “Du plikter til å bidra til spanskrørets arrangementer, enten 

med fysisk oppmøte eller ved fremsnakk.” 
- Nestleder velges hvert semester, slik at ved omvalg kan det velges ny og mer gira 

nestleder. 
- Faddersjefen burde være med i arrkom. Ettersom det skal lages arrangement der man 

er i faddergruppene  
- Fremsnakk av komiteene i fadderuken. 
- Færre billetter gjør det mer eksklusivt. Og viktig å trykke skal på arrangement. Kjipt 

for de som ønsker at ingen skal- da trykker ikke de som vil heller skal. 
- Alle i styret fremsnakker arrangement slik at folk blir gira. 

 
- innsats og tid legges inn. Kjipt for arrangører og kjipt for de som faktisk  ønsker å 

komme og gleder seg. 
- Vi har komite for å få hjelp av komiteen. Dersom vi ikke hadde hatt behov for komiteen 

hadde vi kun trengt et styre.  
- Holdningen om å gjøre minst mulig gjør det vanskelig å drive linjeforening 
- Høyt frafall på studie (halvparten faller fra)- Det snakkes dårlig om studie og folk 

“smittes” til å bytte 
- Positivt samhold 
- Det er mulig å samle data fra folk som bytter om hvorfor de bytter.  
- Begynne å prate med noen om at luringer med matte som har samme mattefag som 

inigenørene kan få tittelen 
 

- Forslag om et digitalt møte i slutten av juni :))) 
 
Det vi har arrangert i år: 

- Karaoke 
- Åre 



 

Sak 3:  Erfaringsoverskriving Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 

Gina og jeg har vært på Workshop om fadderuka. Her blir det nevnt 
erfaringsoverskriv og evaluering av aktiviteter.  
 
Vi har gode skriv fra dem som før oss, men jeg ønsker en 
evalueringsmal som er til hver enkelt rolle slik at personen etter deg 
kan se nøyaktig erfaring på spesifikk aktivitet fra år til år. 
 
Hva skal vi ha med, og hva kan vi gjøre for å forbedre det?  
 
 
Vi burde lage en “erfaringsbank” på hver person sin mail slik at de 
etter oss har det tydelig foran seg 
 
Den burde inneholde kontaktliste over relevante personer som kan 
hjelpe oss med stort og smått  
 
 
PS. Dere som ønsker å begynne med risikovurdering oftere så har 
NTNU mal vi kan dele med, og det går ann å kontakte Espen Fjærvik 

Diskusjon 

Styret er positivt til dette.  
Hva skal vi ha med her:  

- liste med aktiviteter 
- hva fungerte 
- hva fungerte ikke 
- overordnet rating 

- Quiz en gang i måneden 
- Påskerenn 
- Beermile uttak 
- Stipendpild to måneder 
- 5. mila 
- Pulsstep 
- Pipipbaluba 
- Turndag 
- Månedens bad en gang i måneden 
- Vitnemålsutdeling to ganger 
- Gratis kino 

 
innad i komite:  

- Sosialkvelder 
- møter 

 
Avlyste arrangement: 

- Beermile 
- Karaoke 
- Kreativ kveld 
- Stipendpils 

Konklusjon  

Handlingsplan  



- kontakt liste over folk som har hjulpet 
- penger 
- hjelp 
- lokaler 
- osv 

 
Hvorfor:  

- for å gjøre det lettere for neste styrene som kommer å arrangere de ulike 

Konklusjon  

Handlingsplan Vi lager en mappe  på spanskrøret driven fredrik lager mal.  

 
 

Sak 4:  Forheng til kontoret Innmelder: Gina 
Tid: 2 min 

Bakgrunn 
Bør vi fikse forheng på døra til kontoret?  
Ble tipset på k2k at det kunne vært lurt når det skal være 
arrangement på kontoret.  

Diskusjon Vi har forheng, kan vi bare flytte det? 

Konklusjon  

Handlingsplan Unn sender mail til Espen!  

 
 

Sak 5:  Retninglinjer med narkotika på arrangement Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 

Jeg fant ingen retningslinjer om forbud av narkotika på våre 
arrangementer. Vi har ikke opplevd dette som et problem, men jeg 
ønsker tydelige retningslinjer om totalt forbud av det på våres 
arrangement. 
 
I tillegg ønsker jeg tydeliggjøring av straff og hjelp for den personen 
fra NTNU. Baktanken er ikke å straffe/sanksjonere personen, men 
heller å hjelpe dem 

Diskusjon 
Legge til en ny vedtekt om dette.  
 
Kontakte NTNU for å få retningslinjer på dette 

Konklusjon  

Handlingsplan Fredrik hører både med NTNU hjelp og trygg organisasjon!  

 
 
 
 

Sak 6:  Kiosk Innmelder: Unn 
Varighet: 2 min 



Bakgrunn Vil dere ha kiosk? hva vil dere ha i kiosk? Hva sier NV gangen? 

Diskusjon  

Konklusjon 

Kioskvarer: 
- wasa knekkebrød 
- Nudler/ rett i koppen 
- Mellombar 
- Nøttepose 

 

Handlingsplan Unn går på besøk til kontorer i nv gangen 

 

Eventuelt kommet opp under møtet 
 

Sak og/eller navn Konklusjon   

  

  

  

  

  

 
 
 

Handlingsplan videre 
 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 

Sak 1:  17.mai 
Hanna og Fredrik finner ut av:  

- Hvordan heisen fungerer den dagen.  
- Hvordan er ryddingen.  
- Lager ansvarsfordeling etter møte.  

Sak 2:  Arrkomleder 
vervet, engasjement 
og medlemstall 

se selve saken! 

Sak 3:  
Erfaringsoverskrivin
g 

Vi lager en mappe  på spanskrøret driven fredrik lager mal.  

Sak 4:  Forheng til 
kontoret unn sender mail til Espen 



Sak 5:  Retninglinjer 
med narkotika på 
arrangement 

Fredrik hører både med NTNU hjelp og trygg organisasjon!  

Sak 6:  Kiosk Unn går på besøk til kontorer i nv gangen 

 
 
 
 

Møtekritikk 
 

● NSTR 
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